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Abstract (en)
Radio alarm systems are known which have a multiplicity of communication channels (traffic channels) for the transmission of messages between
glass break detector, opening detector, and the like and a microprocessor-controlled central unit. The individual communication channels are in this
case formed according to the time-division multiplex system or by using the frequency-division multiplex system. So that the possibility of direct
manipulation from outside is reliably prevented and the interference immunity is increased, the communication channels are formed, in the direction
of transmission from the detectors (sensors) to the central unit, by different cycle durations, characteristic for the individual detectors, of message
repetition. Preferably, the difference between the different cycle durations is larger than, equal to the duration of transmission for a message.
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Abstract (de)
Funkalarmanlagen mit einer Vielzahl von Nachrichtenkanälen zur Übertragung von Meldungen zwischen Glasbruchmelder, Öffnungsmelder u.ä.
und einer mikroprozessorgesteuerten Zentraleinheit sind bekannt. Die einzelnen Nachrichtenkanäle werden dabei nach dem Zeitmultiplexverfahren
oder unter Anwendung des Frequenzmultiplexverfahrens gebildet. Um die Möglichkeit der direkten Manipulation von außen zuverlässig zu
verhindern und die Störsicherheit zu erhöhen, werden die Nachrichtenkanäle, in der Übertragungsrichtung von den Meldern zur Zentraleinheit, durch
unterschiedliche, für die einzelnen Melder charakteristische Periodendauer der Meldungswiederholung gebildet. Vorzugsweise ist die Differenz
zwischen den verschiedenen Periodendauern größer, gleich der Senderdauer für ein Telegramm. <IMAGE>
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